



Master series Air Conditioner 空調冷卻機



特性

- 強化防塵設計，阻絕外部空氣雜質進入，高穩定度，保養維修成本低。
- 高效率運轉，氣冷式冷卻設計，精準控制溫度與濕度。

Features

- Strengthened anti-dust design, effectively isolates external impurities in the air from entering the cabinet, high reliability, low maintenance cost.
- High efficiency operation, the air cooling design allows precision control on temperature and humidity.

規格表 Specifications

項目 / 型號 ITEM / MODEL		Master 50A	Master 120A	Master 160A	Master 200A	Master 260A	Master 400A	Master 600A	Master 750A	Master 900A
冷卻能力 Cooling Capacity	KCAL/H 50/60Hz	250/300	415/500	550/625	650/750	825/1000	1250/1500	1650/2000	2500/3000	3400/3750
	W 50/60Hz	300/350	480/580	580/730	760/880	960/1170	1460/1750	1930/2340	2930/3500	4000/4400
	BTU/H 50/60Hz	1000/1200	1650/2000	2000/2500	2600/3000	3300/4000	5000/6000	6600/8000	10000/12000	13600/15000
電源 Power		1ø 200~230V 50/60Hz				1ø 200~230V or 1ø 380V 50/60Hz				
溫度上限 Ambient Temp	標準 Standard	40°C								
	高溫 Max.	50°C								
外觀尺寸 Dimensions	標準 Standard	280x230x585	360x230x595	330x280x940		475x215x1085		550x265x1090		485x380x1520
	最大 Max.	*	*	*		*		*		*
重量 Weight	標準 Standard	30	31	34		56		70		70
	最重 Max.	*	36	39		59		72		84
噪音 Noise level		70dB(A)以下								

- 上述數據運轉環境為室溫35°C，控制箱溫度35°C。
- 各種冷卻能力規格、箱體裁切尺寸、外觀顏色指定等特定需求，請洽本公司各業務窗口。
- 本公司保留設計變更之權利，恕不另行通知。

- The above data is measured under the room temperature of 35°C, the inner temperature of electrical cabinet is 35°C.
- For any specific cooling capacity, dimensions of heat exchanger or designated color, please contact our sales office or representatives.
- We reserve the right to modify our product withouts prior notice.